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 Protokół  nr XL/2017 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 11 sierpnia  2017 r. 

w sali widowiskowej Urzędu Gminy  w Łęce Opatowskiej. 
 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:07 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
10-ciu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- Informatyk – Przemysław Mrózek 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
2) przystąpienia do projektu „Wytwarzanie i dystrybucja energii z odnawialnych 

źródeł energii w Gminie Baranów i Łęka Opatowska”. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad XL Sesji Rady Gminy. 

 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad  jako podpunkt 2 
w punkcie 6 uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2023. 
oraz jako podpunkt 4 w punkcie 6 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Gminy Baranów. 
 
Następnie Wójt poprosił o zmianę treści podpunktu 2 w punkcie 6 - uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia oraz wspólną realizację z Gminą Baranów 
projektu pn. „Wytwarzanie i dystrybucja energii z odnawialnych źródeł energii w Gminie 
Baranów i Łęka Opatowska”.  
 
Wobec powyższego, poddano pod głosowanie I proponowaną zmianę. 
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Za w/w zmianą o wprowadzeniu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017-2023 głosowało 10-ciu radnych jednogłośnie. 
 
Następnie poddano pod głosowanie II proponowaną zmianę. Za w/w zmianą  
o wprowadzeniu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Gminy Baranów głosowało 10-ciu radnych jednogłośnie. 
 
Następnie poddano pod głosowanie III poprawkę do porządku obrad. „Za” w/w zmianą dot. 
zmiany treści podpunktu 2 w punkcie 6 - uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia oraz wspólną realizację z Gminą Baranów projektu pn. „Wytwarzanie  
i dystrybucja energii z odnawialnych źródeł energii w Gminie Baranów i Łęka Opatowska 
głosowało 10-ciu radnych jednogłośnie.  
  
Idąc dalej poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesionymi zmianami.  
Za zmienionym porządkiem obrad głosowało 10-ciu radnych jednogłośnie.  
 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2023, 
3) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia oraz wspólną realizację z Gminą 

Baranów projektu pn. „Wytwarzanie i dystrybucja energii z odnawialnych źródeł 

energii w Gminie Baranów i Łęka Opatowska”.  

4) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Baranów. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad XL Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXXIX sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 
do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku  
z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji  
– „za” przyjęciem protokołu głosowało 10-ciu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
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Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  30.06.2017 r. do 11.08.2017 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr XL/183/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 
Opatowska na 2017 rok  
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - A. Brząkała, która omówiła zmiany budżetowe, które 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział, iż w/w zmiany były omówione 
na posiedzeniu wspólnym przed sesją Rady Gminy. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XL/183/2017  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok  
 
 

2) Nr XL/184/2017 w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017-2023  

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany, Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017-2023, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Skarbnik Gminy odczytała projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XL/184/2017  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2023. 
  

3) Nr XL/185/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia oraz 

wspólną realizację z Gminą Baranów projektu pn. „Wytwarzanie i 

dystrybucja energii z odnawialnych źródeł energii w Gminie Baranów i 

Łęka Opatowska”.  

Głos zabrała Sekretarz Gminy – M. Gąszczak: „Kolejna sprawa w temacie odnawialnych 
źródeł energii to podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 
Gminą Baranów na wspólną realizację tego przedsięwzięcia. Wpłynęło do nas 260 wniosków 
na instalacje fotowoltaiczne, kolektory słoneczne i kotły na biomasę. Jednak gdybyśmy jako 
gmina szli sami nie mielibyśmy dużych szans na pozyskanie tego dofinansowania. Dlatego 
chcemy sprógbować wspólnie z Gminą Baranów gdzie mamy nadzieje, że da nam to 
większą szansę na pozyskanie tego dofinansowania i dlatego zgodnie z przepisami o 
samorządzie gminnym potrzebna jest Państwa zgoda jako Rady na wspólną realizację 
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zadań z innymi gminami oraz wydzielanie na ten cel odpowiedniego majątku. Jeśli Państwo 
Radni podejmą przedłożony projekt uchwały wejdziemy w partnerstwo z Gminą Baranów. 
Wszelkie kwestie finansowe związane z tym projektem były już przez Panią Skarbnik 
omówione wcześniej.  Wobec powyższego proszę o podjęcie niniejszej uchwały”. 
 
Głos zabrał Radny Górecki, który spytał: „Ile złożono wniosków w Gminie Baranów?” 
 
Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy: „Podobnie jak u nas około 270”. 
 
Idąc dalej Radny Skotnik zabrał głos: „Co jeśli się nie załapiemy na dofinansowanie?” 
 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: „Liczę i wierzę mocno, że załapiemy się w I rozdaniu na 
dofinansowanie, które będzie na terenie województwa wielkopolskiego wspólnie z gminą 
Baranów. Informacja o przyznaniu dofinansowaniu powinna pojawić się nie szybciej niż 
przełom roku 2017/2018 Jeśli nie załapiemy się   na w/w dofinansowanie to wtedy będziemy 
mieć gotowy projekt i wniosek na kolejne rozdanie samorządu województwa 
wielkopolskiego”.  
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XL/185/2017  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia oraz wspólną realizację  
z Gminą Baranów projektu pn. „Wytwarzanie i dystrybucja energii z odnawialnych 
źródeł energii w Gminie Baranów i Łęka Opatowska”.  
 
 

4) Nr XL/186/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Baranów 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która powiedziała, iż po części temat był 
omówiony w zmianach budżetowych. 
 
Następnie odczytała uzasadnienie do w/w uchwały: „Gmina Łęka Opatowska w partnerstwie 
z Gminą Baranów zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie projektu pn. Wytwarzanie i 
dystrybucja energii z odnawialnych źródeł energii na terenie Gminy Baranów i Łęka 
Opatowska", w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Wielkopolskiego na lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 3 Energia, Działanie 3.1 Wytwarzanie i 
dystrybucja energii ze źródeł odnawialnych. Gdybyśmy szli jako gmina sami nie mielibyśmy 
dużych szans na pozyskanie tego dofinansowania. Dlatego chcemy iść wspólnie z gminą 
Baranów gdzie mamy nadzieję, że to nam zwiększy szansę na pozyskanie tego 
dofinansowania. Gmina Baranów jako lider projektu będzie dokonywać płatności w ramach 
złożonego wniosku o dofinansowanie, dlatego środki na opracowanie studium wykonalności 
do projektu, które stanowią koszty kwalifikowane zostały ujęte w budżecie gminy Łęka 
Opatowska na 2017 r. w formie dotacji. Na terenie Gminy Łęka Opatowska zostało 
złożonych 223 deklaracji uczestnictwa w projekcie przez mieszkańców gminy na założenie 
kolektorów słonecznych, paneli fotowoltaicznych i kotłów na bio masę. 
Udział mieszkańców w projekcie stanowi 15 % wartości netto projektu oraz wartość podatku 
VAT, który nie jest kosztem kwalifikowanym. Realizacja projektu przyczyni się do ochrony 
środowiska naturalnego na terenie Gminy. 
W związku z powyższym, przekazanie Gminie Baranów dotacji w kwocie 9 840,00 zł. staje 
się zasadne”.  
 
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy: „Wracając do pytania Radnego Skotnika przy 
weryfikowaniu wniosków, duże znaczenie ma przeliczenie mocy na kilowaty.  Z informacji 
jakie uzyskałem mamy wnioski na kolektory słoneczne na 588 KW panele fotowoltaiczne 334 
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KW, kotły na biomasę 1650 KW. Wobec tego skala przeliczenia na KW jest duża i myślę że 
powinniśmy nie stać na straconej pozycji w kwestii weryfikującej nasz wspólny wniosek.   
 
Wobec braku pytań i uwag, Skarbnik Gminy odczytała projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 10-ciu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XL/186/2017  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Baranów 
 
Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 11. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Radny Jeziorny, który w imieniu mieszkańców Sołectwa Zmyślona 
Słupska, Kuźnica Słupska i Stogniew złożył serdeczne podziękowania za wymianę 
oświetlenia ulicznego. 
   
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Dziękuję bardzo Panu Radnemu za miłe słowa 
podziękowań. Jest to Państwa Radnych decyzja, osiągnięty kompromis. Większość gminy 
jest zmodyfikowane poprzez te dwa ostatnie lata. W zeszłym roku Piaski, Biadaszki, 
Trzebień. Zostało jeszcze do zmiany trochę w Siemianicach trochę w Łęce Opatowskiej i 
najwięcej w Opatowie”.  
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Rogalewski: „Słowa kieruje do Radnego Powiatowego. 
Ponieważ rok temu rozpoczęła się akcja podkaszania gałęzi i drzew, które wchodzą w pas 
drogi. Doszło już do zlikwidowania częściowo drogi Stogniew - Zmyślona Słupska. Tam jest 
przejazd tylko na 1 samochód. Rozrosły się akacje w błyskawicznym tempie, nie da się tego 
opisać.  
Odnośnie równiarki na  drodze powiatowej to miejscami poprawiła ale miejscami również 
zniweczyła. Niedawno był zrobiony nowy przepust, równiarka zrównała to co nie trzeba. 
Wykonanie pozostawia wiele do życzenia. 
 
Nawiązując do drogi powiatowej Łęka Opatowska – Kuźnica Słupska. Wykonanie tej drogi od 
mostu co było przejęte od powiatu to jest kary godne. W ogóle wykonanie tych poboczy to 
era ubiegłego wieku, łyżka dużo szersza od tego co mieli robić.  
 
Odnośnie sprawy zgłoszonej na poprzedniej sesji - remontu schodów wejściowych do 
Przedszkola w Łęce Opatowskiej czy będzie coś z tym zrobione i co będzie konkretnie 
planowane na przyszły rok?” 
 
Idąc dalej Radny Rogalewski podziękował Panu Wójtowi za oświetlenie, o które było 
wnioskowane w Kuźnicy z czego mieszkańcy bardzo się cieszą. Zgłosił również, iż były dwa 
niemiłe zgłoszenia odnośnie  samej organizacji pracy przy wykonaniu tego oświetlenia - 
powrzucane pozostałości materiałów do trawników na posesjach oraz usterka na ulicy 
Tęczowej, jednak tam  firma błyskawicznie przyjechała i usunęła ją bez problemu.  
Następnie podziękował za nowe oświetlenie ledowe na ulicy Kwiatowej oraz za pozytywne 
załatwienie przeniesienia kubłów na odpady segregowane. 
 
Idąc dalej Wójt Gminy podziękował za miłe słowa jak i słowa krytyki. Odnośnie przeniesienia 
kubłów na śmieci segregowane doszliśmy wspólnie do porozumienia. Teraz znajdują się 
obok boiska w Łęce Opatowskiej. Szerzej tematy odpadów komunalnych będą jeszcze 
omawiane na koniec sierpnia.  
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Odnośnie drogi Łęka Opatowska – Kuźnica Słupska będzie wyciągnięta łódka kruszywa tzw. 
niesortowego zaraz na zakręcie i włożona będzie odpowiednia podbudowa która będzie 
potwierdzona badaniami laboratoryjnymi. Wierzę, iż będzie ten odcinek ładnie i dobrze 
wykonany. Abyśmy jako inwestor mieli zapewnienie, iż nie tylko wytrzyma okres gwarancyjny 
5 lat ale dużo dłużej.  
 
Jeśli chodzi o firmę wykonującą przyłącza lamp będę rozmawiał w tej sprawie aby na 
przyszłość sytuacje z bałaganem na posesjach się nie powtarzały.       
 
Odnośnie Przedszkola i płytek Pani Dyrektor zapewniła mnie że do rozpoczęcia roku 
szkolnego usterki, które zostały zgłoszone na poprzedniej sesji będą naprawione. Projekt 
modernizacji tegoż przedszkola jest. Ale przyjdzie na to odpowiedni czas kiedy będziemy się 
nad tym projektem tego przedszkola pochylać”. 
 
Następnie Wójt poprosił aby na najbliższej Komisji omówić temat zaległości  
i należności ze strony mieszkańców. 
 
Idąc dalej, poprosił o przybycie do Urzędu Gminy do najbliższego piątku mieszkańców 
wnioskujących w projekcie OZE w celu złożenia odpowiednich oświadczeń i dokumentów.  
 
Następnie Wójt Gminy zaprosił na badania rentgenowskie klatki piersiowej i spirometrii, które 
odbędą się 25 sierpnia br. w Rządcówce. Zapisy w sekretariacie lub telefonicznie.     
 
Odnośnie dni gminy, impreza była wspierana przez trzech właścicieli Zakładów Pracy   
z terenu gminy, najbliższe dożynki będzie również wspierać pewien inwestor aby wspólnie 
bawić się i świętować. 
  
Następnie głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak: „Odnośnie wypowiedzi Radnego 
Rogalewskiego w kwestii zarośniętej krzakami i drzewami drogi.  Chcieliśmy się do sprawy 
przychylić ale była rozmowa z rolnikami, którzy za drewno zgodzili się w I etapie wyciąć 
przeszkadzające gałęzie. Pan Panie Rogalewski! mówił, że pójdzie zobaczyć i sam to może 
wytnie. Takie rozmowy były. Jest to niewygodna robota i nikt tego nie chce robić. My o tym 
nie zapomnieliśmy cały czas o tym pamiętamy. Jak przyjdzie okres zimowy do tematu 
wrócimy”.  Następnie Radny  Powiatowy Gąszczak zgłosił Kierownikowi Jerczyńskiemu 
prośbę o wycięcie drogi gminnej - ulicy Parkowej, która zarosła całkowicie oraz drogę do lasu 
w Rakowie. 
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Bartosik, który spytał o 10 metrów asfaltu na ulicy Kolejowej na 
czyje zlecenie było to wykonane, gminy chcącej przejąć tą drogę czy PKP? 
 
Wójt Gminy: „Nie chcę wprowadzać w błąd bo nie odpowiem, kto jest inicjatorem tego 
zlecenia i kto wydał na to pieniądze, my nie. Natomiast jeśli chodzi o kwestie przejęcia drogi 
Państwo podjęli decyzję o chęci w/w przejęcia. Wszystko jest w trakcie, czekamy  na 
odpowiedź z PKP w ciągu roku to powinno się wyjaśnić, jeszcze nie upłynęło pół roku. Liczę 
na to, że na koniec roku lub początek nowego otrzymamy informację od Starostwa 
Powiatowego, że jesteśmy właścicielami poprzez Starostwo Powiatowe gdzie złożyliśmy  
stosowne pismo, żebyśmy nie byli tylko i wyłącznie użytkownikami ale właścicielami”.  
   
Radny Rogalewski: „Ostatnio była droga łatana przez Łękę Opatowską  do Opatowa i dobrze 
było to wykonane jednak na Gołąbku są dwa zaniżenia i asfalt mocno zniszczony nie wiem 
czy to o tym zapomniano czy nikt nie zgłosił i nie było to ujęte. To się nadaje tylko na 
wstawienie dwóch łatek. Obecnie Rejon Dróg robi drogi to przy okazji może by to załatali?” 
 
Radny Powiatowy D. Gąszczak: „To co Rejon dróg robi to robi swoje. A tutaj robiła firma i to 
dobrze zrobiła bo i oczekiwana od dawna droga w kierunku Chróścina w Siemianicach, 
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przepusty do Rakowa, były to grube prace do wykonania a na Gołąbku po prostu obniżeń nie 
zauważono”. 
 
Idąc dalej Radny Markiewicz podziękował za naprawienie drogi powiatowej w stronę 
Chróścina i za solidnie wykonany most. 
 
Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który zgłosił Radnemu Powiatowemu 
zniknięcie dwóch znaków drogowych przy drodze powiatowej w Trzebieniu. 
 
Następnie głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska -  Tomasz Jerczyński, który poinformował, iż znaki nie zniknęły tylko leżą obok. 
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał, iż obecnie jest dokonywany zakup 
nowego sprzętu na oczyszczalni ścieków o wartości ok. 50 tyś. zł. ponieważ stary jest już 
wysłużony ponad 10 lat i musi być nowy.  
 
Następnie Radny Powiatowy  D. Gąszczak spytał: „Czy ten kamień na drogi cały jest już 
przywieziony? 
 
Odpowiedzi udzielił Kierownik  Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska -  Tomasz Jerczyński: „Nie, cały nie jest przywieziony”. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad.12 . Zakończenie obrad XL Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 13:25 zamknął 
obrady XL sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółował:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                                 /-/Michał Jerczyński 
 


